
 

Malmö stad 
Miljönämnden 

Datum 
2024-12-17 
Diarienummer 
MN-2024-10942 

Yttrande 

Till 
Kommunstyrelsen

Remiss angående Naturvårdsverkets skrivelse 
Beräkning av kostnader för att transportera bort och 
behandla engångsplast som skräpar ned 
STK-2024-1604 

Miljönämnden har beslutat att lämna följande yttrande: 

Sammanfattning 
Miljönämnden är positiv till Naturvårdsverkets förslag om hur avgifterna för att 

transportera bort och behandla avfall från engångsplast ska beräknas. 

Yttrande 
Enligt Naturvårdsverkets förslag ska kommunernas kostnader för transport och 

behandling fördelas på de avgiftsbelagda produktkategoriernas viktandel i 

skräpmätningen och produktavgiftens storlek ska baseras på antalet produkter som har 

släppts på marknaden. 

Miljönämnden är positiv till förslagen och anser att Naturvårdsverkets bedömning av 

hur avgifterna ska beräknas framstår som rimlig. 

Ordförande  Sofia Hedén 

Nämndssekreterare Emelie Andersson 
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